



KENYATAAN MEDIA BUKU BARU TERBIT

BUKU HE'S JUST NOT THAT INTO YOU (EDISI BAHASA MELAYU)

Buku He's Just Not That Into You (Edisi Bahasa Melayu) ini adalah buku yang diterjemahkan secara sah daripada buku asal berjudul *He's Just Not That Into You* oleh Greg Behrandt dan Liz Tuccillo. Buku ini terbitan Gallery Books, A Division of Simon & Schuster, Inc.

Buku ini ditulis menggunakan konsep soalan dan jawapan. Soalan yang diberikan adalah berdasarkan apa yang selalu pihak wanita berikan 'alasan' tentang ucapan ataupun perbuatan seorang lelaki. Melalui buku ini, pembaca dapat mengetahui apa sebenarnya makna di sebalik setiap ucapan ataupun tingkah laku daripada seorang lelaki. Wanita ini sifatnya mudah perasan, sentiasa mengambil berat, ikhlas, boleh bersabar dalam tempoh masa yang lama, sanggup makan hati walaupun sentiasa diguris. Tambahan pula, tindakan ataupun ucapan itu datang dari orang yang betul-betul dia cintai.

Tetapi, orang lelaki pula kadang-kadang tidak berani untuk menyatakan perasaan sebenarnya terhadap wanita itu. Mungkin tidak sampai hati untuk mengguriskan hati wanita ataupun dia memang suka memainkan perasaan wanita.

Buku ini dibahagikan kepada 17 bab utama, antaranya adalah:

1. Dia Tidak Cukup Sukakan Kamu - Sekiranya Dia Tidak Mengajak Kamu Keluar.
2. Dia Tidak Cukup Sukakan Kamu - Sekiranya Dia Tidak Menghubungi Kamu.
3. Dia Tidak Cukup Sukakan Kamu - Sekiranya Dia Tidak 'Dating' dengan Kamu.
4. Dia Tidak Cukup Sukakan Kamu - Sekiranya Dia Tidak Intim dengan Kamu.
5. Dia Tidak Cukup Sukakan Kamu - Sekiranya Dia Ada Hubungan dengan Perempuan Lain.

Buku ini jelas ditulis oleh bukan Islam. Dan penulis-penulis itu tinggal di New York serta bekerja sebagai penulis skrip rancangan TV. Uniknya buku ini apabila kita mahu melihat titik persamaan, bukannya titik perbezaan. Apabila kita melihat isi dan cadangan yang dipersembahkan, bukan dalam konteks mereka semata-mata. Tetapi kita usaha untuk aplikasikannya dalam situasi kita.

AMIRATUL AWATIF GHAZALI

Publicist

PTS Media Group Sdn. Bhd.

H/P: 016-661 1974

E-mel: awatif@pts.com.my